
Kaj moramo vedeti, da odločamo
(Jspešnost in koristnost bližajočih se razprav o zaktjučnih računih

nista odvisni od števila obravnavanih kazalcev, temveč od načina po-
dajanja tistih podatkov, ki najbolj neposredno zadevajo interese za-
poslenih ter jim dajejo možnost, da kar največ pridobijo iz izkušenj
lanskoletnega gospodarjenja.

Ugotovitev najbrž ni nova,
toda udeležencem okrogle mize
»Informiranje za odločanje« —
pogovor v delovni organizaciji
Satumus je organiziralo vokviru
repuHSkega indok centra ured-
ništvo revije Obveščanje in odlo-
čanje — se je zdelo primerno
poudariti, da ima neselekcioni-
rano zasipanje spodatki, zlastiče
ti niso posredovani na razumljiv
način, lahko nasproten učinek od
tistega, ki ga želimo doseči z ra-

zvijanjem informativnih siste-
mov v delovnih organizacijah.
Gospodarski in politični trenu-
tek terjata poglabljanje samou-
pravljanja prav na področju in-
formiranosti neposrednih proiz-
vajalcev, do&eženeravni infor-
miranja v posamezni delovni
organizaciji pa ne moremo oce-
njevati glede na normativno ure-
jenost in formalni obstoj razno-
vrstnih internih medijev ter šte-
vila delavcev, zadolženih za in-

formiranje. Kljub temu, da je v
naši občini vse več delovnih or-
ganizacij, med njimi tudi Satur-
nus, ki dajejo informiranju vse
večji poudarek, je vse preveč po-
snemanja, ki ne upošteva speci-
fičnosti socialne sestave zaposle-
nih in organizacije delovnih ko-
lektivov.

Za slabosti delegatskega in-
formiranja, ki zadnje čase zavi-
rajo procese samoupravnega
sporazuma o skupnih družbenih
interesih, ne moremo kriviti le
strokovnih služb v deiovnih or-
ganizacijah, saj so te prevečkrat
nemočne v spoprijemanju z za-
poznelimi in zamotanimi gradivi.

Razlog več za nadaljevanje to-
vrstnih pogovorov, ki bi se jih
tako kot v Saturnusu udeležili
predstavniki republiškega sveta
sindikatov, SKD Ljubljana, Fa-
kultete za sociologijo, politične
vede in novinarstvo, Ljubljanske
banke, občinskega sindikata ter
predstavniki sindikalnih skupin,
samoupravnih organov in stro-
kovnih služb delovne organizaci-
je. Razveseljivo je, da so se po-
govora v Saturnusu udeležili tudi
nekateri člani občinskega aktiva
novinarjev, torej tisti, ki so v de-
lovnihorganizacijahzadolženiza
organizacijo sistema informira-
nja.
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